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Hei, viser til tilleggshøring vedrørende utvidelse av forneburingen. 
  
I utgangspunktet er det uheldig å lage nye traseer for trafikk i etablerte bomiljøer. Det må være et 
særskilt behov og trafikksikkerhet må vektlegges.  
  
Den foreslåtte busstraseen mellom Forneburingen og Snarøyveien i Eva Nansens vei er et inngripende 
tiltak som får betydning for bomiljøet. Dette må hensyntas og det er viktig at kun busstrafikk blir tillatt 
dersom dette eventuelt blir en realitet. Dette kan reguleres med bom og skilting.  
  
Videre må traseen ikke komme i konflikt med allerede etablerte ordninger som kan skape utrygge 
forhold for fotgjengere og andre sårbare trafikk grupper i dette sentrale området. 
  
Med vennlig hilsen 
Sigmund Olav Lie 
Styreleder Fornebulandet Vel 
Bjørnenga 2A 
1364 Fornebu 
Tlf:95792025 
  


